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Resnično, povem vam:  

Kar koli boste  

zavezali na zemlji, 

 bo zavezano v nebesih,  

in kar koli boste  

razvezali na zemlji,  

bo razvezano v nebesih. 

Povem vam tudi:  

Ako se na zemlji dva izmed vas 

zedinita v kateri koli prošnji,  

jima bo vse storil moj Oče,  

ki je v nebesih.  

Kajti, kjer sta dva ali so trije  

zbrani v mojem imenu,  

tam sem jaz sredi med njimi.« 
 

(Mt 18,19–20) 
 

 

OPOMINJATI Z LJUBEZNIJO 

 

   Pravo bratsko opominjanje je boleče, kajti storje-
no je z ljubeznijo, v resnici in s ponižnostjo. Če nam 
je všeč popravljati druge, to ne prihaja od Boga. 
   Brata, ki se je zmotil, je treba opomniti z ljubezni-
jo. Človeka  ne moremo opomniti brez ljubezni, 
brez karitativne ljubezni. Kirurškega posega se ne 
more narediti brez anestezije, saj bo bolnik umrl od 
bolečine. In karitativna ljubezen je kot anestezija, ki 
pomaga sprejeti zdravljenje in privoliti v opomin. 
Brata je torej  treba poklicati na stran in se z njim 
pogovoriti z blagostjo in ljubeznijo. 
   Kot drugo, treba je govoriti po resnici. Ne govoriti 
o nečem, kar ni res Kolikokrat  se v naših skupno-
stih o nekem človeku govorijo stvari, ki niso resnič-
ne! To so obrekovanja. Človeka spravijo na slab 
glas. Govorice ranijo. So zaušnice dobremu imenu 
tega človeka, so zaušnice  srcu tega človeka.  
   Ko ti kdo pove resnico, je seveda ni enostavno 
slišati, a če je izrečena z  ljubeznijo, jo je lažje spre-
jeti. 
   Opominjati je potrebno tudi s ponižnostjo: Če mo-
raš opomniti na tisto majhno napako, pomisli, da jih 
sam imaš veliko in še večje. Bratsko opominjanje je 
dejanje, namenjeno ozdravitvi telesa Cerkve. Tam, 
v tkanini  Cerkve, je luknja, ki jo je treba zakrpati. Tako  kot mame in babice: ko krpajo, to 
počnejo z veliko tenkočutnosti. Tako je treba tudi bratsko opominjati. Če tega ne boš storil 
z ljubeznijo, v resnici in s ponižnostjo, boš užalil, razdejal srce tega človeka, povedal boš 
še eno  kleveto, ki bo ranila; in postal boš slepi hinavec. 
   Približati se drugim in jih opomniti zahteva pogum in modrost. V prvih časih krščanstva 
so zelo poudarjali bratsko opominjanje, kar izhaja tudi iz današnjega evangelija. Zanimivo 
je, da so opominjanje imeli za dobro delo. Če torej vidimo, da brat greši, ne govorimo tega 
drugim (ne opravljajmo), ampak to povejmo njemu. Če tudi to ne pomaga, ne govorimo o 
napakah povsod, ampak povejmo to duhovnemu človeku (Cerkvi). Vedno pa prosimo 
Gospoda, da bi opominjali v ljubezni in nikoli s sovraštvom ali v jezi. 

Po: E. Mozetič
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Svete maše: 

23. NEDELJA 

MED LETOM 

                      10.9. 
Sv. Nikolaj Toletinski 

 

Trnje 
Trnje 

Zagorje 

 

  8,30 Češčenje SRT 
  9h V čast Sveti Trojici za mir, Marja 

10,30 Za vse župljane obeh župnij 

Ponedeljek     11.9. 
Sv.Prot in Hiacint, m. 

 

Trnje 
 

19h +Rado Požar in +i starši Zadel, Klenik 77 

Torek             12.9. 
Marijino ime 

 

Trnje 
17,30 Spoved za birmance, starše in botre 
19h +Tone Kernel, Klenik 11 

Sreda            .13.9 

Sv. Janez Zlatousti 

 

Trnje 
 

19h+Darko Kastelic, Klenik 73, obletna 

Četrtek          14.9. 
Povišanje sv. .Križa 

 

Zagorje 
 

19h +Franc Šabec, Zagorje 57, osmina 

Petek               15.9. 

Žalostna Mati Božja 

 

Zagorje 
17,30 Spoved za starše, botre in domače 

19h  +Jože in vsi +i Polh, Drskovče 25 

Sobota             16.9. 

Sv.Kornelij in Ciprijan Zagorje 
19h +Ljudmila Štavar, Zagorje 36, obletna 

 +Janez Šuštaršič, Zagorje 132, obletna 

24. NEDELJA 

MED LETOM 

                      17.9. 
Sv.Robert Belarmino 

 

Trnje 
Trnje 

Zagorje 

 

  8,30 Češčenje SRT 
  9h V čast Sv. Duhu za vse birmance – SV. BIRMA 

11h Za vse župljane obeh župnij – SVETA BIRMA 

- SLOVESNOST SV. BIRME bo prihodnjo nedeljo ob 9h v TRNJU in ob 11h v 
ZAGORJU (torej pol ure pozneje kot običajno). Birmoval bo generalni vikar naše 
škofije g. Slavko Rebec. 
- SPOVED ZA STARŠE, BOTRE IN SORODNIKE BIRMANCEV bo: V TRNJU v 
torek, 12.9. od 17,30 do 18,30. Spovedoval bo g. Zdenko Štrukelj. Istočasno bo 
tudi spoved za birmance in ostale veroučence. Spovedoval bom župnik. 

V ZAGORJU pa v petek, 15.9. od 17,30. Spovedoval bo g. Lojze Milharčič. 
Pripravimo se vsi z dobro spovedjo na ta velik praznik za naši župniji. 
- DANES ZAČENJA TEDEN MLADIH, ki se bo končal s STIČNA MLADIH, ki va-
bi mlade od 15. leta naprej, de se pridružijo praznovanju verne slovenske mladine 
v Stični v soboto, 16. septembra. Za prevoz se prijavite v Postojno g. vikarju Tilnu 
Kocjančiču na telefon: 040 268 991 ali e-mail: tilen.kocjancic1@gmail.com . 
- MOLITVENA SKUPINA JURŠČE prijazno  vabi nove člane k skupni molitvi. Zbi-
rajo se vsak torek ob 19:30 v cerkvi sv. Jurija. Z molitvijo kličejo božji blagoslov na 
svoje  družine, župnijo in svojo domovino.  
- ZA ROMANJE NA ŠTAJERSKO 23.9. se nas je do sedaj zbralo za 35-sedežni 
avtobus. Upam, da se je to število sedaj ustalilo. 
- DEKANIJSKA PRIPRAV NA KRST  bo v naši dekaniji tri zaporedne sobote v 
oktobru: z, 14. in 21, vsakič ob 16h v župnišču v Postojni. Prijavite se starši, ki že-
lite krstiti svojega otroka in še niste opravili te priprave na GSM 041/397 468 ali e-
mail: joze.koren@rkc.si ! 
- OB POGREBU +Franca Šabec ste namesto vencev, cvetja in sveč darovali za 
Karitas, ki se vam za vaš dar zahvaljuje! Gospod naj podeli pokojnemu Francu 
večni mir in popolno srečo pri Njem, ki je izvir in plačnik vsega dobrega! 

mailto:tilen.kocjancic1@gmail.com
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- SPLAV NI ZDRAVSTVENA OSKRBA, ampak smrtonosno nasilje nad nerojenim 
otrokom. Cerkev že od prvega stoletja potrjuje, da je vsak umetni splav zlo. Formalno 
sodelovanje pri spodbujanju nasilja splava je zelo hud prekršek, ki mu Cerkev upravi-
čeno pripisuje kazen izobčenja. Zato morajo evropski škofje zaradi zveličanja duš in 
zaščite življenj neštetih nerojenih otrok neustrašno oznanjati resnico o zlu splava, 
podporo evropskim škofom zaključuje dr. Ward.   
V priponki k tem Oznaniom na spletu si priberite pridigo škofa Petra Štumpfa! 
- MOŽNOST SPREJEMANJA STARŠEV OTROK, ki se zdravijo na Pediatrični kliniki 
v Ljubljani in prihajajo od daleč, se prične s septembrom 2023 v našem Minoritskem 
samostanu sv. Maksimilijana Kolbeja, Trubarjevi 80, Ljubljana. Prav tako bo možnost 
sprejema onkoloških bolnikov, ki prihajajo na terapije v Ljubljano ali ostale preiskave 
in bi rabili nočitev ali krajše bivanje v neposredni bližini UKC-ja. Na voljo so 4 ure-
jene sobe s kopalnico, uporaba kapele z Najsvetejšim, možnost priprave obroka ter 
možnost pogovora za tiste, ki so v stiski in bi to potrebovali. Odgovorna oseba: Anja 
Kastelic GSM 041/631 551 ali e-mail: anja.kastelic1@gmail.com 

- NABIRKA ZA PRIZADETE V POPLAVAH,        Koper, 24 avgust 2023: 
Vsem upraviteljem župnij, ki ste svojim vernikom blagohotno priporočili nabirko 

za pomoč prizadetim v ujmah in poplavah, in vsem župljanom, ki ste se vabilu 
svojih dušnih pastirjev velikodušno odzvali in zbrali več kot petkratno vsoto obi-
čajnih nabirk, se za vaš dar in vaše vabilo prisrčno in iskreno zahvaljujem.  

Ravnali ste, kakor pravita naša dva pregovora: 'Lepa beseda lepo mesto naj-
de' in 'dvakrat dá, kdor hitro dá.' In kakor pravi modri Salomon: 'Ne govori svoje-
mu bližnjemu: Pojdi in zopet pridi, jutri ti bom dal – če to imaš!' (Prg 3,28). In ka-
kor pravi modri Sirah: 'Mila beseda pridobi mnogo prijateljev, vljuden jezik množi 
te, ki prijazno pozdravljajo' (Sir 6,5).  

Tudi ta je Salomonov: 'Kdor je usmiljen s siromakom, posoja Gospodu, povrnil 
mu bo njegovo delo' (Prg 19,17). Pravični bodo na sodni dan slišali pohvalo: 'Kar 
ste storili kateremu izmed teh mojih najmanjših bratov, ste meni storili!' (Mt 
25,40). V otroških letih smo poznali pesmico za dobrodelnost: 'Delajmo, delajmo, 
zlata kolesa, da se pripeljemo v sveta nebesa! 

Jurij Bizjak, koprski škof 
- VPIS V KATEHETSKO PASTORALNO ŠOLO za študijsko leto 2023/24 
V študijskem letu 2023/2024 bomo v Škofiji Koper izvajali I. stopnjo. Če bo do-
volj prijav (vsaj 20), se bodo predavanja začela v začetku oktobra 2023. 
Vpis na I. stopnjo je možen na informativnem dnevu ali po pošti do 30. septem-
bra2023. Prijavnico (glej povezavo) in dokumente pošljete po pošti na naslov 
KPŠ, Ervin Mozetič, Trg Brolo 11, 6000 Koper. – Podrobnosti poiščite na spletu:  
Katehetsko pastoralna šola – Koper. 
 

»Če sta dva izmed vas na zemlji soglasna v kateri koli prošnji,  

ju bo uslišal moj Oče, ki je v nebesih.  

Kjer sta namreč dva ali so trije zbrani v mojem imenu, tam sem sredi med njimi.« 
 

prim. Mt 18,19–20 

– Tu nekaj ni v redu: ali se je Jezus 

šalil ali pa je evangelist dva ali tri 

zamenjal z dvema ali tremi milijoni. 

Oprosti! Cerkve, polne kristjanov, ki 

molijo za mir, za pravičnost, za bolne, 

za lačne po svetu, za revne, za brez-

poselne ... In miru ni, pravičnosti ni 

nikjer, bolni ne ozdravijo, lačnih je

mailto:anja.kastelic1@gmail.com


11. september 
PROT IN HIJACINT 

 

Bila sta rodna brata. Njuno češčenje je že 
zelo staro. Mučeništvo sta pretrpela v Rimu. 
Leta 1845 so v Hermovih katakombah ob 
Salarijski cesti v Rimu našli popolnoma ne-
poškodovan grob sv. Hijacinta. Zaprt je bil 
še s prvotno ploščo, na kateri je bil s pre-
prostimi črkami latinsko napisan današnji 
datum, njegov smrtni dan, potem ime in 
okrajšan dostavek ‘mučenec’. Ko so grob 
odprli, so našli v njem samo ostanke ožga-
nih kosti in nekaj pepela; to je bilo skrbno 
zavito v zlato tkanino. Iz tega sklepamo, da 
je bil mučenec ali živ sežgan ali pa so ga na 
drug način umorili ter nato truplo sežgali. To 
se je zgodilo najverjetneje okoli leta 303 v 
času Dioklecijanovega preganjanja kristja-
nov. Najbrž je ob istem času dal življenje za 
Kristusa tudi sv. Prot. Legendarni opis nju-
nega  mučeništva, ju spravlja v zvezo s sve-
to Evgenijo (25. decembra). Po tej legendi 
naj bi bila Prot in Hijacint Evgenijina služab-
nika. Ko je njuna gospodarica prejela krst, je 
še njiju pridobila za krščanstvo. Skupaj z njo 
sta šla na Vzhod, kjer sta nekaj časa živela 
kot puščavnika. Ko se je Evgenija vrnila v 
Rim, sta se ji služabnika pridružila. Kmalu 
po vrnitvi so vse tri poklicali pred sodišče in 
jih zasliševali zaradi vere. Plemenito Evge-
nijo so skušali pripraviti do odpada, a je v 
veri vztrajala, so na razne načine mučili, 
naposled pa vrgli v reko Tibero. Tudi njena 
služabnika nista hotela odpasti od krščan-
ske vere, zato so ju po krutem mučenju ob-
glavili. Verniki so pobrali njune zemeljske 
ostanke in jih pokopali v katakombah ob Sa-
larijski cesti. 

 
 

Župnijska Oznanila izdajata župniji Zagorje in Tr-

nje, odgovarja Niko Štrancar, župnik,  

Zagorje 113, 6257 Pivka, 

GSM 041/377-223 in www.ztz.rkc.si 

 

 
 

vedno več in brezposelnost narašča. Ka-

ko to razlagaš?  

– Jezusu ne pomenijo nič župnijske krst-

ne knjige in cerkve, četudi bi bile polne 

ljudi. Jezus želi, da sta dva ali so trije 

zbrani v njegovem imenu, kar pomeni, da 

so tako prepojeni z njegovo milostjo in z 

njegovimi nameni, da so eno z njim. 

Misliš, da je lahko najti dva ali tri kris-

tjane, ki so tako zbrani v njegovem ime-

nu? 

– Hm ... 

– Sveti, tisti resnično sveti ljudje, ki ka-

kor apostol Pavel lahko rečejo: »Ne ži-

vim več jaz, ampak Kristus živi v meni« 

(Pismo Galačanom 2,20), so uslišani v 

vsem, tudi če prosijo sami. Jezus vedno 

drži besedo. Mi pa ne smemo gledati na 

število, temveč na kakovost tistih, ki so 

zbrani v molitvi. 
 

Po: T. Lasconi, 365+1 dan s Teboj 
 

»Ta, ki te je razžalil, je s tem same-

ga sebe težko ranil. In ti, ne bi 

oskrbel rane svojega brata? Pozabiti 

moraš na prizadejano ti žalitev, ne 

pa rane tvojega brata.«  
Sv. Avguštin, Govori 82,7 

 

Sveti Frančišek je pogosto rekel, da ni 

potrebno opozarjati toliko z besedami 

kot z življenjem. Izziva nas, da najprej 

spremenimo sebe, potem pa bomo 

spremenili tudi družbo.  Tako pri opo-

minjanju ne daje poudarka na opomi-

njanju drugih, temveč na sprejemanju 

opomina. Res je, da ni enostavno spre-

jeti opomina, vendar pa je to najbolj 

odličen način kot nas uči Sveto pismo.  
 

 

SMEH JE POL ZDRAVJA 
 

VIOLINA – Kmalu po poroki zet reče 
tastu: »Zakon je tako lep kot ena sama 
glasba življenja.« – Tast: »Ja, jaz sem se 
tudi kar hitro naučil igrati drugo violino.« 
 



 
 

Škof Štumpf na praznik Marijinega rojstva: 'Zakaj katoli-

ška vera ne dovoljuje splava in evtanazije?' 

 8.9.2023  Brezje  Marija, Življenje    

 

Nagovor škofa Petra Štumpfa pri sveti maši na mali šmaren na Brezjah 

Dragi romarji k Marij Pomagaj na Brezjah, vse vas z veseljem in spoštljivo po-

zdravljam. 

Praznik rojstva nebeške Matere Marije nas je danes zbral tukaj, da se skupaj z njo 

veselimo in častimo Boga, ki nas je postavil v življenje z namenom: biti tudi da-

nes Kristusove priče. 

Po nekaterih naših župnijah še zmeraj hranijo knjigo, ki ji pravijo Status anima-

rum ali Stanje duš. V njih so zapisana imena ljudi, kje in kdaj so bili rojeni in kr-

ščeni, na katerem naslovu so živeli, kakšen družbeni položaj so imeli, s kom in 

kam so se poročili, kdaj so umrli. Župnija, kjer sem bil nekoč bil župnik, ima tak-

šen Status animarum, ki je star dobrih tristo let. V župnišče prihajajo ljudje, tudi 

iz tujine, ker bi radi vedeli za svoje prednike, če so imeli kakšno bolezen, ki bi 

lahko bila za nekoga ovira pri sklenitvi zakona in ustanovitvi nove družine. 

Poznanje prednikov nam razkriva nekatere vzroke o tem, kdo smo in delno tudi 

zakaj smo, takšni kot smo. To je lahko po svoje tudi neprijetno, predvsem če nas 

uklešči v determiniranost ali neizogibno določenost, ki ne dopušča nobenih spre-

memb in osebnostnega razvoja. V takšnem prepričanju je potem težko sprejeti tu-

di božje delovanje v našem življenju. 

Kot človeške osebe smo namreč zmeraj pod skrbnim varstvom Boga, ki milostno 

vodi naše življenje in ga bogati s svojo milostjo. Božje spremljanje je namreč ve-

dno učinkovito, da lahko vsestransko napredujemo, ne glede na to, kaj nas biolo-

ško ali pa duševno določa.    

Poročilo iz evangelija, ki smo ga pravkar brali,  je starozavezni rodovnik. Omenja 

namreč osebe, ki so predniki Jakobovega sina Jožefa, ki je bil mož Marije iz Na-

zareta, ki je mati Jezusa Kristusa, Božjega Sina in Odrešenika (prim. Mt 1, 1-

16.18-23) Ti predniki so bili vse sorte ljudje. Sveto pismo o njih govori kot dobrih 

in manj dobrih. Nekateri imajo na sebi sijaj svetosti, drugi pa so omadeževani ce-

lo z zločini in s krvjo. Vsi so med seboj prepleteni v neizmerno dolgo verigo na-

sledstva, dogajanj, zmag in porazov, upov in razočaranj, kreposti in padcev. To 

dolgo verigo rodov je Bog sklenil v svojem Sinu, ki je prišel, da ozdravi vse ljudi 

iz preteklosti, sedanjosti in prihodnosti. 

https://katoliska-cerkev.si/oznaka/marija
https://katoliska-cerkev.si/oznaka/zivljenje


Vezi mesa ali človeške narave niso več v prvem planu, ampak mnogo bolj po-

membna postane vera, ki ozdravlja in zato tudi opravičuje. Dobro je to povedal 

apostol Pavel, ko pravi, da smo bili poklicani po sklepu samega Boga in zato smo 

tudi opravičeni in če smo opravičeni, smo poveličani (prim. Rim 8, 28-30). 

V božjem načrtu pomeni rojstvo Device Marije začetek našega opravičenja. Ona 

je prva verovala in zato sprejela, da si pod njenim srcem večna in sveta Beseda 

nadane človeško naravo. Naša nemoč je tako v Kristusu postala moč za verovanje 

in novo življenje. 

Rojstvo Device Marija nam sporoča, da smo ozdravljeni in zato je naše življenje 

smiselno, dragoceno in  lepo. Nismo več determinirani ali določeni od našega te-

lesnega ali duševnega stanja, ampak smo opravičeni ali osvobojeni za čudovite 

milostne darove, ki nam jih po Mariji daje Bog. 

Živimo v izjemno zapleteni družbi, ki je polna nejasnosti in zmedenosti. Rojstni 

dnevi mnogim pomenijo praznik na polno, ne pomenijo pa jim nič tisti, ki se ne 

smejo roditi; vse sorte ohceti, obenem pa tudi ločitve, so v isti sapi postale pro-

mocijski hit za javno prepoznavnost in priljubljenost, redki pa razmišljajo o tragi-

ki, ki jo povzročajo takšna ravnanja; veliko poslušamo modre vzgojitelje in tera-

pevte, med nami pa rastejo nasilni otroci, ki nam ne obetajo prihodnosti;  ogrom-

no se troši za ugodnosti življenja, pa tudi za umore nerojenih otrok in uzakonitev 

in uveljavitev evtanazije. Izgubljamo veliko, zelo veliko.    

V teh težkih in negotovih časih nam Marijino rojstvo sporoča, da ni nič slučajno, 

kar se dogaja z nami. Pomembne so vse odločitve, ki jih sprejemamo in vsa deja-

nja, za katera se odločamo. Marija je vse odločitve sprejemala zaradi vere. Ni 

imela privilegijev božjega materinstva. Najbrž si jih ni niti želela. Verovala je, da 

Bog vodi njene poti, ki so bile na hipe težke in zapletene. Te poti so se končno 

sklenile z njenim poveličanjem z dušo in telesom v nebesih. 

Dobro je, da tudi Slovenci radi obhajamo in praznujemo Marijine praznike. Manj 

dobro pa je, če bi to praznovanje ostalo po naših cerkvah in ga ne bi vzeli s seboj 

domov. Gre namreč za vprašanje, kam spada naša vera. Če vera spada samo k 

praznikom, je to praznična vera. Vendar pa vera spada k vsakemu vsakdanjiku, k 

vsaki minuti in sekundi našega bivanja in dihanja – podnevi in ponoči. Še spati ne 

bi smeli brez vere. Samo vera, ki poveže s Kristusom vse, kar smo in tudi kar 

imamo in delamo, nas lahko ponovno rodi v ljudi, ki pišejo novi Status animarum 

ali novo Stanje duš. 

Vera, ki tega ne počne, ker ne zmore ali noče, ni vera, ampak je samo pripadnost, 

ki vse dojema kot formalnost, ki ima hipno lahko celo prazničnih pridih in značaj, 

vendar pa hitro mine. Verska formalnost ne daje življenja, ne prinaša upanja, ker 

nima v sebi nobene duhovne moči. 



Zelo nam je potrebna vera, ki izoblikuje osebe in gradi občestva po Kristusu. Tak-

šno vero pa lahko daje samo Bog. Potrebna je naša prošnja zanjo in tudi veliko 

dela. V takšni veri smo povsod prepoznavni kot drugačni, vendar ne fanatični. 

Drugačnost zaradi vere dopušča in spoštuje svobodo, obenem pa opozarja tudi na 

vse nepravilnosti in zmote o prednosti smrti pred življenjem. Kdor veruje, ne mo-

re pristati na nobeno obliko nasilja nad nikomer – ne pred rojstvom in ne po njem. 

Vera sama po sebi zahteva in brani življenje. 

Mnogim ni jasno, zakaj katoliška vera ne dovoljuje splava, evtanazije in drugih 

oblik nasilja nad človeškim življenjem. Odgovor je čisto preprost: če se katoliška 

vera odpove obrambi človeškega življenja v vseh fazah njegovega razvoja in v 

vseh njegovih obdobjih, potem to ni več katoliška vera. Takšno krščanstvo zapade 

prilizovanju in dobrikanju tistim ideološkim podobam o naravi človeka, ki nimajo 

nič opraviti s Kristusom in njegovi resnici o življenju. 

Katoliška vera si ne more in ne sme dovoliti, da bi zlorabila Kristusa za svoj po-

pulizem in promocijo, da bi na tak način bila med ljudmi bolj priljubljena, spreje-

ta in razširjena. Bolje je, da na koncu zaradi evangelija verujejo  samo še majhna 

občestva, kot pa milijoni, ki bi verovali mimo evangelija. Zaradi vere teh majhnih 

občestev se bo namreč ohranila resnica o tem, da smo odrešeni s Kristusovo krvjo 

in vstajenjem od mrtvih in tako postavljeni v novo življenje. In za to življenje smo 

bili rojeni, v to novo življenje verujemo in zato ga tudi vsem privoščimo in se ve-

selimo, da ga je za vse v neskončnem obilju. 

Marija je trdnjava našega življenja. Bila je rojena, da zavaruje naše življenje tukaj 

na zemlji in ga varno pripelje v Očetovo hišo v nebesih. Gotovo v teh težkih ob-

dobjih občutimo svoje življenje tudi kot 'odisejado', kot nekakšno nevarno pusto-

lovščino, pri kateri ne vemo, kako se bo na koncu vse skupaj izteklo. Vendar 

nismo Odisej, ki se je boril s svojimi čudaškimi bogovi, se prerekal z usodo in 

ubijal pošasti in sovražnike ob vrnitvi iz trojanske vojne k svoji ženi Penelopi. 

Mi smo Marijini otroci. Smo na poti Kristusovega odrešenja in ne usode; smo 

ljubljeni od Boga in se nam ni treba bati nikogar. Marija je z nami vedno in pov-

sod – kot mati, srednica, tolažnica in pomočnica. 

Kot vedno, si Marija tudi na svoj rojstni dan želi samo naše srce in našo vero. Za-

to pa smo tudi prišli danes na Brezje. 

Marija Pomagaj, radi te imamo. Ne vemo, kaj naj ti voščimo in želimo, saj imaš v 

nebesih vse. Za tvoj rojstni dan ti zopet zaupamo: vsi mi, tvoji otroci, naj bomo 

večno s teboj, Mati Marija. 

Amen. 

 


